

# FUNDRAISE WITH EPICURE

GOOD FOOD DESERVES TO BE SHARED

## WHY FUNDRAISE WITH EPICURE?

**REACH YOUR GOALS FASTER** | Earn 40% on each sale; that's \$10 toward your cause for every collection sold!

**NO BULK BUYING** | You don't have to worry about inventory; what's ordered is what's received.

**GET PAID RIGHT WAY** | Funds will be raised as quickly as your Team can sell!

**PAIN-FREE PROCESS** | You coordinate the sellers and your Epicure Consultant arranges order and bulk delivery.

**EVERYONE EATS** | That means everyone's a potential customer!

Provide your sellers with the order form and collect orders and payment; your Epicure Consultant will handle the ordering and delivery to you. It's an easy way for your organization to raise meaningful funds, while also helping your community enjoy the benefits of Good Food. Real Fast.™

## WEEKNIGHT DINNERS

**PRICE: \$25**

The Weeknight Dinners collection is packed with an assortment of easy meal solutions that help you get dinner on the table fast.

**Bonus:** They're gluten- and nut-free (excludes coconut).

- A. Taco Seasoning
- B. Sweet & Sour Stir-Fry Seasoning
- C. Pulled Chicken Seasoning
- D. Southern Baked Gluten Free Crumb Mix
- E. Mac & Cheese Seasoning
- F. Chocolate Instant Pudding Mix



## WHY IS THIS COLLECTION EXCITING?

It answers the daily "What's For Dinner?" question. 80% of people don't know what they're having for dinner at 4 pm!



EPICURE™



Hello,

My name is Jacinthe Frenette, and I'm an Independent Consultant and Fundraising Specialist for Epicure..

Our products are gluten free, mostly non-gmo and all products are made in a nut-free facility. The fundraising program offers, Weeknight Dinners collection, with five easy meal solutions and a dessert.

Epicure is driven to help people get healthier by bringing delicious, whole food meals to people's tables.

With each collection sold, your organization will receive 40% of the funds raised—that's \$10 per collection sold!

If this sounds like a fit with your organization's fundraising efforts, I'd love to hop on a call to learn more about your fundraising efforts and goals.

Warm Regards,

Jacinthe Frenette  
jacinthefrenette.com  
506.533.1023

# COLLECTE DE FONDS AVEC ÉPICURE

LA BONNE BOUFFE, ÇA SE PARTAGE

## POURQUOI COLLECTER DES FONDS AVEC ÉPICURE?

**ATTEIGNEZ VOS OBJECTIFS PLUS VITE** | Recueillez 40 % sur chaque vente, soit 10 \$ pour chaque collection vendue.

**PAS D'ACHAT D'AVANCE** | Vous n'avez pas à vous soucier d'un inventaire. Vous recevez ce que vous commandez.

**SOYEZ PAYÉ IMMÉDIATEMENT** | Les fonds sont collectés aussi rapidement que votre équipe vend les collections!

**PROCESSUS FACILE** | Coordonnez vos vendeurs, et votre Conseiller/ère Épicure s'occupe de la commande et de la livraison.

**TOUT LE MONDE MANGE** | Ce qui veut dire que tout le monde est un client potentiel!

Vous remettez à vos vendeurs les bons de commande, et ils prennent les commandes et les paiements. Puis, votre Conseiller/ère Épicure s'occupe de commander et de vous livrer toutes les commandes. Il est donc facile pour votre organisme de recueillir un montant important, tout en aidant la communauté à profiter des avantages de bons repas vite faits.

## SOUPERS DE SEMAINE

**PRIX : 25 \$**

La collection Soupers de semaine propose un assortiment de solutions de repas faciles qui vous aident à mettre rapidement le souper sur la table.

En plus : les produits sont sans gluten et sans noix (à l'exception de la noix de coco).

- A. Assaisonnement Taco
- B. Assaisonnement Sauté aigre-doux
- C. Assaisonnement Poulet effiloché
- D. Chapelure sans gluten à la mode du Sud
- E. Assaisonnement Macaroni au fromage
- F. Mélange pour pouding minute Chocolat



## CE QUI REND CETTE COLLECTION EMBALLANTE

Elle répond à la question : « Qu'est-ce qu'on mange ce soir? », alors que 80 % des gens ne savent pas ce qu'ils mangeront pour souper lorsqu'on leur pose la question à 16 h!





Bonjour,

Mon nom est Jacinthe Frenette, je suis Conseillère indépendante et spécialiste des collectes de fonds pour Épicure.

Nos produits sont sans gluten, la plupart sont certifiés sans OGM et tous les produits sont préparés dans une installation sans noix. Le programme de collecte de fonds offre aux clients la collection Soupers de semaine.

Épicure a pour mission d'aider les gens à vivre plus sainement en mettant des repas délicieux et sains sur leur table

Pour chaque collection vendue, votre organisme garde 40 % des fonds amassés, soit 10 \$ par collection vendue! S'il vous semble que cela pourrait correspondre aux efforts de collecte de fonds de votre organisme, j'aimerais beaucoup prévoir avec vous un rendez-vous téléphonique pour en savoir plus sur vos objectifs de collecte de fonds.

Chaleureusement,

Jacinthe Frenette  
jacinthefrenette.com  
506.533.1023